



## ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,  
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk  
E-mail : info@stclare.edu.hk

Tel : 2817 1764  
Fax : 2855 8420

11<sup>th</sup> January, 2017

Dear Parents,

### S.6 Joint-School English Speaking Practice with King's College and St. Louis School

In order to enhance our S.6 students' English level and help them prepare for the HKDSE English Speaking Exam, a joint-school English speaking practice will be held. This is a compulsory activity for all S.6 students as we believe the practice is beneficial to our students. Details of the practice are as follows:

Date: 22<sup>nd</sup> February, 2017 (Wednesday)

Time: 3 p.m. – 5:30 p.m.

Venue: King's College (Students will take the school bus to the school)

Remarks: Students must arrange transportation to go home.

If you have further enquiries, kindly contact the teacher in charge Ms Ella Lau.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

\_\_\_\_\_  
Ms. Lucia Lau  
Principal

-----Reply-Slip-----

-To St. Clare's Girls' School,

Notice No. 1617038

### S.6 Joint-School English Speaking Practice with King's College and St. Louis School

We have read the above letter and are aware of the arrangements of the S.6 Joint-School English Speaking Practice with KC and SLS which will be held on 22<sup>nd</sup> February, 2017 (Wed.).

\_\_\_\_\_  
Student Name

\_\_\_\_\_  
Parent's Signature

\_\_\_\_\_  
Class & Class Number

\_\_\_\_\_  
Date



## ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,  
HONG KONG

Web Page : [www.stclare.edu.hk](http://www.stclare.edu.hk)  
E-mail : [info@stclare.edu.hk](mailto:info@stclare.edu.hk)

Tel : 2817 1764  
Fax : 2855 8420

敬啟者：

### 中六級聯校英語會話應試訓練

為幫助本校中六級同學對中學文憑試(HKDSE)英語會話試卷有更充足之準備，本校將聯同 英皇書院及聖類斯中學舉辦聯校英語會話應試訓練，所有中六級同學必須參加。詳情如下：

日期：二零一七年二月二十二日(星期三)

時間：下午三時至五時三十分

地點：英皇書院 (校方將安排校巴接載學生往英皇書院)

備註：應試訓練結束後，學生須自行返家。

如有任何疑問，歡迎致電向負責本活動之劉雅瑛老師查詢。

此致  
貴家長

校長劉鳳兒謹啟